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PROČ JÍT
K VOLBÁM

Vážení občané, v letošním roce
se už podruhé chystáme k volbám.
Možná se Vám zdá, že je to příliš
často, že je to zbytečné, ono se
stejně zas nic nezmění. Je prav−
da, že samo se nic nezmění. V květnu jsme hlasovali,
abychom určili, jakým směrem se bude ubírat celý stát.
Volby, které nás čekají nyní, jsou pro občany ještě dů−
ležitější. Určí, jak se bude vyvíjet obec, ve které žije−
me. Kandidátky čtyř sdružení nabízejí lidi ochotné pra−
covat pro obec, pro občany. Je na nás, vážení voliči,
abychom použili zdravý rozum. Volme toho, koho zná−
me, volme toho, komu důvěřujeme. Ale hlavně pojď−
me volit! Využijme svého práva, vždyť jde o to, jak se
nám všem bude v naší obci žít.

Následující postup je stručným výtahem  ze zákona Zákon č.
491/2001 Sb., přizpůsobený počtu 9 volených zastupitelů v
obci Počenice − Tetětice.

Na jednom společném volebním lístku budou uvedeni kan−
didáti všech volebních stran a uskupení.

Volič může volit nejvýše tolik kandidátů, kolik členů zastupi−
telstva obce má být zvoleno. V obci Počenice − Tetětice je to
letos 9 zastupitelů.

Volič  hlasuje na hlasovacím lístku tak, že označí v rámečku
před jménem kandidáta nebo v rámečku před názvem strany
křížkem toho kandidáta nebo tu stranu, pro kterou hlasuje.

Volič může na hlasovacím lístku označit křížkem nejvýše
jednu volební stranu. Jednotlivých kandidátů může volit více,
ale jejich počet nesmí překročit 9.

JAK VOLIT, MOŽNOSTI VOLIČE
● volič označí pouze jednotlivé kandidáty kterékoliv volební

strany a žádnou stranu. Pak obdrží hlas každý označený
kandidát, pokud jejich počet nepřekročí 9. V případě, že
volič označí více kandidátů než 9, volební lístek je neplatný.

● volič označí jednu stranu, žádného kandidáta neoznačí sa−
mostatně. V tomto případě je do výsledku započítáno 9 kan−
didátů zvolené strany v pořadí v jakém jsou uvedeni na
kandidátce.

● volič označí jednu stranu a několik kandidátů téže volební
strany. Do výsledku se započítá 9 kandidátů, na první místo
se dostane kandidát označený křížkem.

● volič označí jednu stranu a několik jednotlivých kandidátů ze
kterékoliv volební strany. Pak se započítají především hlasy
jednotlivě označeným kandidátům a teprve potom jsou ze zvo−
lené strany doplněni, v pořadí uvedeném na kandidátce, kan−
didáti do celkového počtu 9.

Hlasovací lístek, který není na předepsaném tiskopise, je
neplatný.

VYHODNOCENÍ VOLEB
Odevzdané hlasovací lístky vyhodnocuje Český statistický

úřad, který poměrně složitým výpočtem stanoví, kteří kandidáti
budou tvořit nové zastupitelstvo. Základem pro výpočet je po−
čet platných odevzdaných hlasů ve volebním obvodu.

VOLEBNÍ MANUÁL
− JAK SE BUDE VOLIT
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Vylosované číslo 1: Křesťanská a demokratická unie −
Československá strana lidová

Vylosované číslo 2: Nezávislí pro Počenice − Tetětice

Vylosované číslo 3: „Šance pro obec 2010“ Vylosované číslo 4: Komunistická strana Čech a Moravy

Zdroj Kroměřížský deník 8. října 2010.
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pokračování na str. 4

Místo: zasedací místnost OÚ Počenice
Čas: 18.10 − 19.35
Přítomní: viz prezenční listina,
Omluveni: Ing. Lejsal, JUDr. Frkal

Program:
1. Zahájení
2. Kontrola plnění usnesení
3. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace ze SFŽP
4. Schválení územního plánu
5. Rozpočtové opatření
6. Schválení výjimky z počtu dětí v MŠ na rok 2010/2011
7. Schválení prodeje pozemku
8. Různé
9. Diskuse
10. Usnesení
11. Závěr

Ad. 1 Zahájení. Starosta obce přivítal zastupitele i přítomné
hosty. Konstatoval, že je přítomná nadpoloviční většina
zastupitelů, a proto je zastupitelstvo usnášení schopné.
Hlasování o programu: schváleno jednomyslně. Ověřovatelé
zápisu: Kaláb, Trávníček.

Ad. 2 Kontrola plnění usnesení provedena − starosta.
a) Starosta − zajistit rozdělení parcely č. 220 v k.ú. Tetětice a
následné zaměření obou částí − provedeno, původní parcela
rozdělena na dvě části.
b) Starosta − smlouva s panem R. Staňou o umístění reklamy
u vjezdu do ZD v Tetěticích − pan Staňa nemá už zájem, reklamu
umístil jinde, kde nepotřebuje souhlas obce.
c) Starosta − dopis Zemědělské vodohospodářské správě,
kterým je požadována údržba vodního toku. Starosta zajistil
dopisem i telefonicky. Údržba toku začala 31. 8. 2010.
d) Starosta − zpracování projektu na řešení jímání vody u
umělého hřiště v Tetěticích − zadáno paní Bubeníčkové.

Ad. 3 Schválení smlouvy o poskytnutí podpory ze SFŽP
na zateplení budov obecního úřadu. Návrh usnesení: OZ
schvaluje smlouvu č. 090365 o poskytnutí podpory ze SFŽP v
rámci Operačního programu Životní prostředí  na zateplení
budov obecního úřadu. Hlasování: schváleno jednomyslně.

Ad. 4 Schválení územního plánu. Starosta sdělil, že nebyly
dodány všechny podklady nutné pro schválení územního plánu,
především je potřeba stanovisko odboru rozvoje města místního
plánování. Jedná s Ing. Arch. Máselníkem z tohoto odboru.
Zlínský kraj nesouhlasí s cestou, která je plánována přes obec
(směr od nového mostu k ZD). Buď bude kraj souhlasit s
výstavbou, nebo bude nutné plánovanou stavbu odstranit.

Ad. 5 Rozpočtové opatření. Jedná se o úpravy rozpočtu, se
kterými zastupitelstvo seznámila paní Krčová. Rozpočtová
opatření číslo 2 a 3 jsou přílohami zápisu. Návrh usnesení:
OZ schvaluje rozpočtové opatření č. 2 a rozpočtové opatření č.
3. Hlasování: schváleno jednomyslně.

Ad. 6 Schválení výjimky z počtu dětí v MŠ na rok 2010/
2011. Ředitelka ZŠ a MŠ žádá o povolení výjimky z počtu dětí
v mateřské škole. Je přihlášeno více dětí, než povolují
hygienické předpisy. Návrh usnesení: OZ schvaluje výjimku
z počtu dětí v MŠ Tetětice pro školní rok 2010/2011. Hlasování:
schváleno jednomyslně.

Zápis č. 4/2010 ze zasedání obecního zastupitelstva obce
Počenice − Tetětice konaného dne 31.8.2010

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Počenice − Tetětice
Ad. 7 Schválení prodeje pozemku. Žádost pana Jakši o koupi
pozemku v Tetěticích, záměr prodeje byl schválen na zasedání
OZ 3. 6. 2010. Návrh usnesení: OZ schvaluje prodej pozemku
parcela č. 3, k.ú. Tetětice o výměře 705 m2 panu Jakšovi za
cenu 25Kč/ m2.  Hlasování: schváleno jednomyslně.

Ad. 8 Různé. Ad. 9 Diskuse.
a) Starosta předložil žádost ředitelky  ZŠ a MŠ Počenice −

Tetětice  o udělení souhlasu k přijetí  finančního daru ve
výši 2 500,−Kč od Římskokatolické farnosti Počenice na
výuku anglického jazyka a na školní pomůcky. Návrh
usnesení: OZ schvaluje přijetí finančního účelového daru.
Hlasování: schváleno jednomyslně.

b) Českomoravská myslivecká jednota, okresní myslivecký
spolek Kroměříž, podal žádost, zda může pořádat zkoušky
loveckých psů ve dnech 25.9. a 26.9.2010. Návrh
usnesení: OZ schvaluje místo, na němž lze konat svod zvířat
a povoluje konání akce zkoušky loveckých psů. Hlasování:
schváleno jednomyslně.

c) Dopis pana Foltýna z Tetětic, ve kterém žádá, aby
zastupitelstvo potvrdilo, že oznámení o změně nájemce
rybníka v Tetěticích bylo vyvěšeno na webových stránkách
obce a na úřední desce v obou obcích. Dále žádá o potvrzení
informace, že obec provádí údržbu v okolí rybníka. Odpověď
starosty: oznámení bylo na www stránkách obce a
vyvěšeno bylo na úřední desce v Počenicích. Pracovníci
obecního úřadu neprovádí údržbu v okolí rybníka. OZ ukládá
starostovi oznámit dopisem panu Foltýnovi tyto informace.

Starosta poslal dopis Moravskému rybářskému svazu Němčice
nad Hanou, ve kterém žádá o nové jednání se Zemědělskou
vodohospodářskou správou. Moravský rybářský svaz
souhlasí s novým jednáním, kterým chce přispět k uklidnění
vzniklé situace.

d) ZUŠ Kroměříž zajistila hudební a pohybové vystoupení na
Olympiádě malotřídních škol, která se konala 18. 6. 2010.
Obec přispěje ZUŠ na činnost. Návrh usnesení: OZ
schvaluje finanční příspěvek ve výši 2 000,00Kč pro ZUŠ
Kroměříž. Hlasování: schváleno jednomyslně.

e) Zateplení budovy VÚTZ. Na podzim je nutné podat žádost
o dotace. Návrh usnesení: OZ schvaluje zadání projektové
dokumentace a energetického auditu budovy VÚTZ
Počenice. Hlasování: schváleno jednomyslně.

f) Rekonstrukce VÚTZ. Protože se bude provádět zateplení
celé budovy VÚTZ, nebudou na WC při rekonstrukci dány
na strop sádrokartony. Bude provedena výměna dveří.
Návrh usnesení: OZ schvaluje výměnu dveří a natření
zárubní v sociálním zařízení ve VÚTZ. Hlasování: schváleno
jednomyslně.

g) Ing. Barnet: chybí přístřešek na autobusové zastávce v
Tetěticích ve směru na Kroměříž. Starosta zajistí, pokud to
bude možné, stejný přístřešek jako je na druhé straně ve
směru na Morkovice. OZ ukládá starostovi zjistit, zda je v
Tetěticích prostor pro vybudování autobusové čekárny ve
směru na Kroměříž. Návrh usnesení: OZ schvaluje
vybudování přístřešku na autobusové zastávce v Tetěticích,
směr na Kroměříž.

h) Pan Trávníček: kontejner na velkoobjemový odpad, který
je umístěný za Lejsalovým, je rozbitý − nejde zavřít. OZ
ukládá starostovi zajistit opravu kontejneru na
velkoobjemový odpad.

i) Pan Novák: je potřeba provést rekonstrukci hasičské
zbrojnice, oprava oken a střechy. Členové sboru práce
provedou sami, pouze požadují zakoupení materiálu na
opravy. Návrh usnesení: OZ schvaluje zakoupení oken a
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dokončení ze str. 3

izolačního materiálu na opravu střechy hasičské zbrojnice.
Hlasování: schváleno jednomyslně.

j) Pan Novák: přemístění sirény z ZD na obecní úřad. Vhodné
podat žádost o dotaci na Zlínský kraj na pořízení nové sirény.
Návrh usnesení: OZ schvaluje zakoupení dálkově ovládané
sirény záchranného systému Zlínského kraje. Hlasování:
schváleno jednomyslně. OZ ukládá starostovi podat žádost
na Zlínský kraj na pořízení sirény záchranného systému
Zlínského kraje.

Ad. 10 Usnesení. Návrh usnesení přečetla paní Pěnčíková.

Ad. 11 Závěr. Starosta poděkoval zastupitelům i přítomným
hostům za účast a v 19.40 ukončil jednání.

Spolupráce ZŠ a MŠ
Hrátky s batolátky −

to je každoroční akce, na kterou se těší především žáci ZŠ v
Počenicích. Děti z prvního a druhého ročníku se vydávají za−
čátkem září s paní učitelkou pěšky polními cestami do MŠ v
Tetěticích, kde na ně čekají mrňata ze školky. Zdálo by se − nic
mimořádného, jenže děti se na své mladší kamarády hodně
těší, chtějí bývalým učitelkám povyprávět, jak jim to ve škole
jde a navíc malošci poznají paní učitelku ze školy. Dlouholetá
praxe potvrdila, že tato setkání jsou nejen milá, ale i prospěš−
ná. Pokud je pěkné počasí, celá akce končí společnou vy−
cházkou do přírody, poznáváním stromů, živočichů, sledová−
ním změn přírody na podzim.

Paní učitelky Jana Kosmáková, Markéta Kozárková a Hana
Mrhálková setkání předem nijak nepřipravují, řídí se přáními
dětí, reagují na jejich podněty a den ve školce se pravidelně
super vydaří. Letos počasí sice trochu zlobilo, legraci však
nezkazilo. A s úsměvem jde přece všechno líp!

Hana Mrhálková

Letošní školní rok 2010/2011 jsme v mateřské škole za−
hájili s plným počtem dětí. Naši mateřskou školu tudíž na−
vštěvuje 25 dětí, a to z Tetětic, Počenic, Věžek a Morkovic.

Celý měsíc jsme se my , paní učitelky, snažily, aby si děti
pěkně zvykly na režim školky. Některé se po prázdninách při−
způsobily velmi rychle, některé nové děti potřebovaly na
adaptaci delší dobu.

V naší školce chceme vytvářet přátelskou atmosféru, a proto
pořádáme pravidelné akce s rodiči. První v tomto školním roce
byla "Maminko, pojď si se mnou hrát". Ve středu 29. 9. 2010 v
15 hodin jsme my všichni ze školky netrpělivě očekávali ma−
minky, babičky a tety. Dostavily se v hojném počtu. Hned na
začátku jsme se seznámily se skřítkem Bramboráčkem, který
moc plakal, že se ztratil. Pochází z bramborového království,
ale teď neví, kudy se má dát. Proto jsme mu pomohli vybudo−
vat nové království. Pro děti i maminky bylo připraveno tiskání
bramborovými tiskátky, návlékání jeřabin, vyrábění domečků,
šperky z podzimních plodů a ty děti s trochou fantazie si mohly
vyrobit z brambor cokoliv, co je napadlo − šneka, myšku, sně−
huláka, ptáčky, různé postavičky atd. Děti i jejich maminky
byly moc a moc šikovné, vyrábění se jim dařilo. I díky nim
máme krásně nazdobenou školku a náš kamarád Bramborá−
ček se tu cítí jako doma.

Paní učitelky z MŠ Tetětice

Mateřská škola
na podzim 2010

SDH POČENICE
15. května se ve Zdounkách konala okresní soutěž hry PLA−

MEN. Mladí hasiči naši obec reprezentovali s velmi dobrými
výsledky ve všech disciplínách a celkově obsadili 4. místo.

22. května se konala v Počenicích soutěž hasičských druž−
stev O putovní pohár starosty SDH Počenice v požárním úto−
ku. I za nepříznivého počasí se zúčastnilo 33 soutěžních druž−
stev a sobotní odpoledne bylo úspěšně ukončeno. S tímto je
spojena povinnost oplatit všem sborům účast. Naši muži toto
splnili a to i SDH Sedlec u Českých Budějovic a dosáhli krás−
ného 3. místa.

Měsíce květen a červen přinesly nadprůměrné srážky spo−
jené se záplavami. Z mnoha sklepů v naší obci se musela
odsávat voda, v mnoha případech i opakovaně. Ušetřeny ne−
zůstaly ani zahrady a dvorky na levé straně potoka Tištínka ve
směru toku. Po dlouhé době se podařilo donutit Povodí Mora−
vy, aby jako správce toku vyčistili a rozšířili koryto potoka. Za−
pomněli však na prostory pod mosty. Tady hrozí znovu ucpání,
protože koryto pojme víc vody. Já to cítím podle starého příslo−
ví − vlk se nažral a koza zůstala celá.

3. − 10. července jsme pořádali už desátý letní tábor mladých
hasičů. Počasí nám celkem přálo. Podařilo se splnit celý plán
činnosti. Ještě jednou chci touto cestou poděkovat našim ku−
chařkám za skvělou přípravu stravy.

6. srpna jsme na požádání občanů z naší farnosti provedli
úklid oken v kostele. Jednalo se o odstranění pavučin a pra−
chu.

11. září se konalo dětské ořecháčové odpoledne. Soutěží−
cích dětí bylo 35. Počasí přálo a každý si něco odnesl. V této
akci budeme každoročně pokračovat. Doufám, že příští rok
bude hojnější účast. Děkuji všem, kteří se na přípravě a pořá−
dání jakkoliv podíleli.

Ve sbírce, kterou jsme pořádali ve prospěch obce Heřmani−
ce, která byla poničena povodněmi, jsme odeslali částku 21
500,−Kč, z toho 5 000,−Kč věnovalo SDH Počenice. Všem ob−
čanům touto cestou děkujeme.

Libor Novák, starosta SDH Počenice

Spolupráce ZŠ a MŠ − podzimní přírodou.
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… a zase ta DOPRAVKA

Statistiky z evidence obyvatel
Víte, že nejstarší občanka naší obce se narodila

v roce 1923 a nejstarší občan naší obce se narodil
v roce 1921?

Rozdělení občanů dle věku ke dni 31. 8. 2010:
Dospělí (60 a starší) 139
Dospělí (19 – 60 let) 479
děti (16−18 let)  32
děti (do 15 let) 117
celkem 767

Počet obyvatel v obci
k 31. 12. 2005 782  občanů /M 383/ Ž − 399
k 31. 12. 2006 784 občanů / M 381 / Ž 403
k 31. 12. 2007 774 občanů / M 376 / Ž 398
k 31. 12. 2008 767 občanů / M 368 / Ž 399
k 31. 12. 2009 761 občanů / M 366 / Ž 395
k 31. 8. 2010 767 občanů
 

Po velkolepých červnových oslavách 50. výročí založení
oddílu kopané při TJ Počenice−Tetětice vstoupil náš tým do
podzimní části nové sezóny. Ta je bohužel poznamenaná tra−
gickou událostí, v podobě úmrtí našeho spoluhráče a kamará−
da Jaroslava Tichánka. Na jeho památku nastupují hráči při
zápasech s černou páskou na rukávech.

Dne 24. července proběhl již po sedmnácté na našem hřišti
Memoriál Jaromíra Pěnčíka. Turnaje se zúčastnily kromě na−
šeho mužstva ještě celky Dřínova, Litenčic a rezerva Morko−
vic. Náš tým po vyřazení Litenčic v semifinále porovnal síly ve
finále s Morkovicemi a po výhře 3:0 se stal potřetí v historii
vítězem turnaje.

Před začátkem podzimu jsme se tradičně zúčastnili souboje
o pohár okresního fotbalového svazu. Po výhře se Šelešovi−
cemi a v Pravčicích jsme se probojovali do jarního finále. V
něm se utkáme na neutrální půdě s několikanásobným vítě−
zem z Kyselovic.

Do nové sezóny jsme se posílili o zkušeného Miloše Tesaře
z Morkovic, jenž bude v našem týmu zastávat pozici hrajícího
asistenta trenéra. Na hostování jsme udrželi i útočníka Tesáka
a brankáře Derku. Oželet jsme však museli kromě zmiňované−
ho Tichánka i Niedermertla, který byl zapůjčen do Němčic hra−
jící vyšší soutěž, kde se potkal se svým bratrem Zdeňkem.
Vstup do sezóny se nám poměrně vydařil, z prvních čtyř zápa−
sů jsme 3x zvítězili, poté jsme ale několikrát zaváhali a v polo−
vině října se nacházíme na neuspokojivém 7. místě tabulky.
Naše předsezónní cíle, to je umístění do 3. místa tabulky, se
nám zatím plnit nedaří.

Do konce podzimní části máte možnost vidět ještě 4 domácí
utkání našeho týmu. V neděli 17. října v 14:30 přivítáme Luto−
pecny. Výkop utkání s Ratajemi B bude ve čtvrtek 28. října ve
14 hodin. O tři dny později, tedy v neděli 31. října od 13:30,
budeme hostit Kyselovice B. V posledním utkání letošního roku
v sobotu 6. listopadu v 13:30 se na našem hřišti představí
Bařice.

Kromě fotbalových aktivit plánuje naše TJ uskutečnit v so−
botu 13. listopadu tradiční turnaj v tarokách, který se bude
konat v prostorách VÚTZ Počenice. V neděli 26. prosince se
odehraje svatoštěpánský turnaj v nohejbale trojic taktéž v po−
čenické tělocvičně. Ke konci roku TJ plánuje uspořádat turnaj
v mariáši.

Josef Hrušák
předseda TJ

Memoriál Jaromíra Pěnčíka
První řada zleva: Pospěch, Hrušák, Tesař, Procházka,

A. Barnet, Bareš
Druhá řada zleva: Niedermertl, Cigánek, Tesák, Derka, H.

Zbořil, Vl. Zbořil, M. Barnet, Králík

Podzim 2010
v TJ Počenice − TetěticeJako každý rok i letos jsme se vypravili do Kroměří−

že na dětské dopravní hřiště. Ptáte se, kdo  MY? No
přece my, čtvrťáci! Tento rok je řada na dalších žácích,
aby dokázali, že si zaslouží průkaz cyklisty. Není to
snadné. Proto je super, když si můžeme vyzkoušet nejen
teoretické znalosti, ale hlavně praktické dovednosti. Ná−
vštěva dětského dopravního hřiště je pro nás, ještě
nezkušené účastníky silničního provozu, docela bez−
pečnou a poučnou zkušeností.

Ráno jsme se sešli v plné polní, či spíš dopravní, u školy.
Paní učitelka nám připomněla, co všechno nás čeká, a
hajdy na autobus. V Kroměříži nás všechny mile přivítala
paní lektorka z dopravního hřiště, takže veškeré strachy,
nejistoty a obavy zůstaly venku za dveřmi. V první části
výcviku jsme poznávali dopravní značky, zopakovali si
povinnou výbavu jízdního kola a také jsme si vysvětlili, jak
se chovat v silničním provozu.

To zajímavější nás ovšem teprve čekalo. Po svačinové
přestávce jsme narazili nebo spíš nasadili přilby, sebrali
odvahu a hurá na cvičnou silniční dráhu. Nejdříve jako
chodci s policistou, který nám objasnil základní křižovatky.
"A jéje, toho policistu známe, vždyť je to pan Kunčar z Tetě−
tic! Tak to je v pohodě!" Všem se nám ulevilo při pohledu
na známou tvář. Tak a teď už konečně, KONEČNĚ nase−
dáme na šlapací oře. "Ale jak to bylo s tím kruhovým objez−
dem? Doprava nebo doleva?" "Ježkovy oči! Co je to ta
přednost zprava?!" Tak to je síla. Tolik věcí, na které musí−
me myslet. No, to dopadne, až budeme dělat zkoušky na−
ostro. Ještěže nás čekají až na jaře. Máme naštěstí dost
času se všechno naučit v kroužku dopravní výchovy. Tam
se pořádně mrknem na kruhový objezd, přednost zprava a
jiné dopravní lahůdky, které na vesnici hned tak nepotká−
me.

Ani se to nezdá, ale je čas vrátit půjčená kola a pomalu
se vydat na cestu domů. Máme plnou hlavu dnešních cyk−
listických zážitků. Není tak jednoduché, sledovat silniční
provoz a bezpečně dojet do cíle. Je na nás, jestli se naučí−
me znát a používat všechna pravidla. Byli bychom ale rádi,
když nám trošku pomůžete i VY, dospělí, tím, že nám před−
vedete, jak správně dodržovat pravidla silničního provozu.
Moc vám všem děkujeme!

Žáci čtvrtého ročníku a Jitka Řeháková, uč.
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Počenický oddíl prošel od květnového konce minulé sezony
řadou změn. V červnu se jeho členové podíleli na organizaci
dětské olympiády na hřišti v Počenicích, která byla na dlouho
prakticky poslední společnou akcí. Hráči se připravovali indi−
viduálně, společnou přípravu odstartovalo až srpnové sou−
středění v Bystřici nad Olší. Na konci prázdnin však přišla rána
do ambicí týmu v podobě zájmu extraligového Kladna o střel−
ce prvního útoku Marka Zapletala. Jeho odchod, ale i ztrátu
forwardů Tuhého a Petlana, kteří se vrátili z hostování do Hlu−
ku, se naštěstí podařilo nahradit získáním dvou borců z Bučo−
vic − centra Martina Houště a křídelního útočníka Jaromíra
Lazora. Junioři Hyánek a Šindelka zase ve třetím útoku nahra−
dili další trio, které bylo přeřazeno do béčka.

Počenicím se přesto povedl start v domácí morkovické hale
na jedničku. Nejprve rozdrtily Spartak Pelhřimov 14:4 a ná−
sledně i nováčka soutěže, Štíry České Budějovice, 9:2. Sku−
tečnou prověrkou ambicí týmu měl být výjezd na sever Mora−
vy. Kozlové však přestříleli celek Paskov Saurians 12:8 a do−
konce výhrou 6:2 uloupili i tři body i ze hřiště havířovského
Torpeda, které ještě loni hrálo nejvyšší soutěž v Česku, extra−
ligu. "Výsledky jsou zatím nad očekávání skvělé, s takovým
startem jsme nepočítali. Tým šlape, v první řadě dokázal Za−
pletala nahradit Zavadil a ve druhé střelce z Bučovic skvěle
doplňuje loňský junior Kovařík. Třetí formaci s mladými hráči
se zase daří plnit obranné úkoly. Snad nám pohoda vydrží co
nejdéle," přál si předseda klubu Jan Vondrášek.

Spokojenost ale zatím nevládne s výsledky mládeže. Junio−
ři hrající celostátní soutěž, 2. ligu, obě svá úvodní utkání pro−
hráli. Dorostenci dokonce na první turnaj soutěže kvůli nízké−

Florbalisté Počenic rázně vstoupili do nové sezony
Florbalisté SFK Kozel Počenice vykročili do v září zahájené sezony 2010/2011 pravou nohou. A tým mužů, startující ve

druhé nejvyšší soutěži v České republice, dokonce po čtyřech zápasech okupuje první příčku soutěže. Svá úvodní utkání
ve Zlínské lize (5. nejvyšší soutěž) dokázala vyhrát i rezerva Kozlů a podobně úspěšný byl i nově zřízený C tým mužů,
startující ve Zlínském přeboru (6. nejvyšší soutěž v Česku). Na úspěchy mužských týmů se však bohužel zatím nepodařilo
navázat mládeži, byť minimálně výkony žáků mají stoupající tendenci a první body jsou pouze otázkou času. Klub letos do
soutěží kromě žáků nasadil i juniory a dorostence.

mu počtu hráčů vůbec neodcestovali. Dvěma statečnými vý−
kony naopak překvapili žáci, kteří v loňské sezoně většinou
odcházeli z hřiště se sklopenou hlavou po brankových přídě−
lech. "Obecně je situace v mládežnických družstvech nepříliš
optimistická. Řada hráčů oproti loňskému roku skončila a no−
vých je zatím málo. Přestože máme v týmech talentované hrá−
če, oproti soupeřům z měst doplácejí na úzký kádr. Rádi by−
chom proto přilákali další zájemce o florbal z řad kluků, ale i
dívek, které také mohou v soutěžích společně s chlapci starto−
vat," poznamenal Vondrášek.

SFK Kozel Počenice provádí stálý nábor do svých družstev.
Zájemci či zájemkyně o start v žákovském družstvu (ročníky
narození 1996 až 1999) se mohou přihlásit každou středu od
17:30 do 19:30 v tělocvičně střední zdravotnické školy na Za−
charu v Kroměříži, dorostenci (1994 a 1995) a junioři (1992 a
1993) ve čtvrtek od 18:00 do 19:30 v hale v Morkovicích a muži
v úterý (20:00 až 21:30) nebo ve čtvrtek (19:30 − 21:30) také v
morkovické sportovní hale. Všechny příznivce dobrého florba−
lu zveme také na nejbližší domácí utkání A týmu mužů. Po−
vzbudit naše hráče můžete v Morkovicích hned při pěti násle−
dujících střetnutích:
16. října, 20:00 SFK Kozel Počenice − TJ VHS Znojmo
17. října, 14:00 SFK Kozel Počenice − Hippos Žďár nad Sázavou
30. října, 20:00 SFK Kozel Počenice − Panthers Otrokovice
6. listopadu, 20:00 SFK Kozel Počenice − SK Bivoj Litvínov
7. listopadu, 14:00 SFK Kozel Počenice − 1. FBK Campus
Jablonec nad Nisou
Bližší informace o utkáních a činnosti klubu lze získat na
internetových stránkách www.kozelpocenice.com.

Počenický Jaromír Lazor dává gól do sítě Českých Budějovic.


